

29/10/2012 (Monday 星期一) PM 下午

| GREEN TRANSPORTATION | | 綠色運輸 |
|-----------------------------|--|---|
| | Moderator : Mr Tsang Kam Lam, General Manager, Hong Kong Productivity Council – Environment Management | 主持: 香港生產力促進局環境管理部總經理 曾錦林先生 |
| 14:30 15:00 | Global Outlook of Electric Vehicles Commercialisation and Their Infrastructure Speaker : Prof C C Chan, Founding President, World Electric Vehicle Association | 全球電動汽車商業化及其基礎實施展望 講者: 世界電動車協會創始主席 陳清泉教授 |
| 15:00 15:30 | Solutions for the Sustainable Road Transport of Goods and People Speaker : Mr Nick Leach, Director, Sales Support Asia, Scania CV AB, Sweden | 可持續道路運輸, 貨物及人員之解決方案 講者: 瑞典斯堪尼亞亞洲銷售支援總監 Nick Leach 先生 |
| 15:30 16:00 | Making Electric Buses a Reality Speaker : Mr Evan Auyang, Deputy Managing Director, The Kowloon Motor Bus Co.(1933) Ltd | 實現推動電動巴士 講者: 九龍巴士(一九三三)有限公司副董事總經理 歐陽紀浚先生 |

Supporting Organisations
支持機構



30/10/2012 (Tuesday 星期二) AM 上午

| WASTE MANAGEMENT & RECYCLING | | 廢物處理及循環再造 |
|---|---|--|
| | Moderator : Ir Daniel M Cheng, MH, JP, President, Hong Kong Environmental Industry Association | 主持: 香港環保產業協會會長 鄭文聰太平紳士 |
| 11:00 11:25 | Latest Technology for Urbanisation and Wastewater Control Speaker : Mr. Wang Jialian, Secretary General of CWPC | 城市化與水污染治理技術創新 講者: 中國環保產業協會水污染治理委員會秘書長 王家廉先生 |
| 11:25 11:50 | Potential and Challenges of Organic Wastes for Bioenergy and Biomass Production Speaker : Prof Jonathan Wong, Director, Sino-Forest Applied Research Centre for Pearl River Delta Environment, Hong Kong Baptist University | 有機廢物作為生產生物能源和生物質之潛力與挑戰 講者: 香港浸會大學嘉漢林業珠三角環境應用研究中心主任 黃煥忠教授 |
| 11:50 12:10 | Hydrothermal Carbonisation: Key Technology in Biomass Waste Treatment Speaker : Dr Tina Guenther, Grenol License GMBH & Co KG, Germany | 水熱碳化法: 生物質廢物處理的關鍵技術 講者: 德國 Grenol License GMBH & Co KG Tina Guenther 博士 |
| 12:10 12:35 | The Evolution within Lamp Recycling, Mercury Recovery and Electronic Waste Recycling Speaker : Mr Christer Sundberg, Marketing Director, MRT System International AB, Sweden | 燈管、水銀及廢電器電子產品回收處理的發展 講者: 瑞典 MRT System International AB 市場總監 Christer Sundberg 先生 |
| 12:35 13:00 | Challenges and Latest Development of Solid Waste Management in Hong Kong Speaker : Mr Louis Chan, Immediate Past Chairman, Hong Kong Waste Management Association | 香港固體廢物處理的挑戰及最新發展 講者: 香港廢物管理學會前任會長 陳景豪先生 |

Supporting Organisations
支持機構

